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Fikk klarsignal fra kasserer i klubben, Thomas Linder, den 20.02.2020.  

Etter en gjennomgang i Visma, finner jeg ingenting å utsette på regnskapet i forhold til kontering og føring. 

Alt fremstår ryddig og oversiktlig og jeg har ingenting å tilføre av ytterligere tiltak som kan gjennomføres, her 

tenker jeg spesifikt på anmodningen jeg kom med til GF i 2018 om å innføre prosjektregnskap. Stikkprøvene i 

hovedboka som er gjennomført viser heller ingen avvik. 

Regnskapet fremstår med ett korrekt bilde av utgifter og inntekter, det er ikke oppdaget avvik, og økonomien 

og driften fremstår som sunn og med en god utvikling. 

Min anbefaling er å godkjenne regnskapet for 2019 – uten anmerkning. 

 

Rita Røsberg 
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Løten, 21.02.2020 


